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Protokół Nr 2/10  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 05 marca 2010 r. przeprowadzonej w Urzędzie 

Gminy w godz. 12 
15

 – 14
10

 

 

Tematem posiedzenia były zagadnienia dotyczące: 

1. Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz sprawdzenie 

celowości wydatkowania finansowego na realizację zadań własnych i zleconych. 

2. Zagadnienia bieżące pod obrady sesji. 

Posiedzenie otworzył radny Andrzej Pawlik. Powitał zebranych radnych – lista obecności 

dołączona do protokołu, oraz panią Elżbietę Podlasek – Kierownika GOPS- u. Poprosił o 

przedstawienie informacji z działalności GOPS. 

Pani Podlasek przedstawiła informację – pisemna informacja w załączeniu do protokołu. 

Radni zadawali odnośnie informacji pytania, na które odpowiedzi udzielała pani kierownik: 

Przewodniczący komisji stwierdził do protokołu, że kierownikiem GOPS jest pani Elżbieta 

Podlasek posiadająca odpowiednie przygotowanie zawodowe. W GOPS zatrudnione są 4 

osoby na 3 i ½ etatu, które wykonują zadania zlecone przez Wójta Gminy oraz Urząd 

Wojewódzki. Województwo finansuje 3 etaty, połówka etatu jest finansowana przez Wójta 

Gminy. Pani Kierownik jest odpowiedzialna za realizację budżetu GOPS. Personalnie w 

GOPS pracują: pani Podlasek, Franas, Sobczyk oraz Pani Grzybek na ½ etatu. Różne wydatki 

poniesione  przez budżet GOPS wynoszą 1152 000 tys, z czego z budżetu gminy 71 934,08, 

Urząd Wojewódzki 1080689,91 dotacje, kwoty wynikają ze sprawozdań za rok 2009. 

- Radny Pawlik – nie zamknięto protokołu kontroli szkoły z ubiegłego roku. Komisja 

powinna zająć się tymi kwestiami w najbliższym czasie.  

- pani Kierownik odpowiadając na pytania stwierdziła, że nie może udzielić informacji o 

zasiłkobiorcach imiennie ze względu na obowiązujące przepisy prawne. Przedstawiła 

stosowną wykładnię prawną uzyskaną z biura prawnego tygodnika „Wspólnoty”- kopia 

w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący komisji stwierdził do protokołu, że Komisja Rewizyjna nie mogła 

indywidualnie obejrzeć listy osób otrzymujących zasiłki zarówno ze środków z budżetu 

gminy jak i zadań zleconych. Komisja oczekuje na dodatkową wykładnię prawną, ponieważ 

nie może szczegółowo sprawdzić celowości i zasadności przyznanych świadczeń w roku 

2009. Tak więc kontrola GOPS sprowadza się do przejrzenia sprawozdań bez realnej oceny 

wydatkowania i potwierdzenia jego wiarygodności. 

- pani Podlasek Kierownik GOPS – stwierdziła, że lista żywności może być udostępniona 

Komisji Rewizyjnej do wglądu – przedstawiła listę osób, które otrzymały pomoc. Według 

oświadczenia pani Kierownik wszystkie rachunki i księgowość prowadzi pani Bieniek. 
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Na posiedzenie komisji przybył Wójt Gminy oraz poproszono panią Bieniek księgową GOPS. 

Przewodniczący komisji stwierdził do protokołu, że Komisja Rewizyjna dokonała 

przeglądu dokumentacji finansowej GOPS. Produkty spożywcze rozdzielane są według 

rozeznania potrzeb materialnych mieszkańców gminy Poświętne. 

- Radny Wielgus – zwrócił uwagę, że niektóre osoby potrzebujące nie otrzymują żadnego 

wsparcia materialnego z GOPS. 

Przewodniczący komisji stwierdził do protokołu, że Komisja Rewizyjna ma wątpliwości 

co do zasadności przydzielania pomocy z GOPS. Dodał, że zwrócił się z prośbą o 

przedstawienie notatek służbowych sporządzonych przez pracowników społecznych z 

sołtysami w sprawie przydziału art. spożywczych. 

Przewodniczący komisji stwierdził do protokołu, że Komisja Rewizyjna – prosi o 

priorytety i zasady rozdziału art. spożywczych w roku 2009 i wcześniej (wywiady, regulamin, 

notatki z rozmów z sołtysami z 3 ostatnich lat). Według Komisji rozdział prowadzony był w 

sposób nieprawidłowy. Nie wszyscy mieszkańcy gminy zostali objęci tym programem.                           

W przedstawionym rozdziale z roku 2009 powtarzają się ciągle te same nazwiska.  

- Pani Kierownik oznajmiła, że corocznie robi się wykaz osób do fundacji pod rozdział 

pomocy w postaci artykułów spożywczych, GOPS nie prowadzi wywiadu, brane są pod 

uwagę kryteria dochodowe. Pracownik socjalny na podstawie wywiadu dopisuje osoby do 

listy. 

Przewodniczący komisji stwierdził do protokołu, że Komisja Rewizyjna wnosi o pisemne 

wyjaśnienie dotyczące listy osób, którym przyznano artykuły spożywcze.    

O godzinie 1410 radny Andrzej Pawlik przewodniczący Komisji Rewizyjnej zamknął 

posiedzenie informując, że na nastepnym posiedzeniu komisji zostanie dokończona kontrola 

GOPS. 

          Przewodniczący Komisji 

  Protokołował: 

               Andrzej Pawlik  

Bolesław Kośka 

    

 

Członkowie Komisji: 

 

Kucharczyk Krystyna   .......................................................................  

Kobylarczyk Paweł   ....................................................................... 

Wielgus Krzysztof   ....................................................................... 

Worach Mieczysław  ........................................................................ 
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- Radny Pawlik – dlaczego powstał zwrot. 

- pani Podlasek Kierownik GOPS – z powodu nie ustalenia stopnia niepełnosprawności. 

-  radny Pawlik co jeszcze płacimy oprócz ZUS-u. 

- Radny Wielgus – kto wpłaca te środki. 

- Kierownik GOPS – wpłacają świadczeniobiorcy. Omówiła zasady wpłat. 

- Radny Wielgus – szkoła otrzymuje na różne rzeczy środki od GOPS. 

- Radny Pawlik – na jakiej zasadzie kupujemy dla szkół. 

- Kierownik GOPS – program dożywiania przewiduje środki na punkty przygotowywania 

posiłków i co roku jest kupowany jakiś sprzęt, są to środki wojewody. Sprzęt 

przekazany na umowę użyczenia, ale faktura na GOPS. 

- radny Worach – szkoła posiada swój budżet. 

- Radny Pawlik – gdzie i kto kupił. 

- Kierownik GOPS – dyrektor Zespołu Szkół Samorządowych. 

- Radny Wielgus – dyrektor przypisuje zasługi sobie. 

- Radny Worach – jak to jest ewidencjonowane. 
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- Kierownik GOPS – w z i protokół, imienne wykazy pobierających z pokwitowaniem. 

- Radny Pawlik – proszę o wykazy. 

- Radny Worach – każda osoba kwituje  

- Radny Wielgus – koszty pozyskania. 

- Kierownik GOPS - ........z funduszu alkoholowego. 

- Radny Wielgus – warto to zrobić i zwiększyć 

- Radny Pawlik – jakie zasady przyznawania i kto to ustala 

- Kierownik GOPS – 150% wynika z ustawy o pomocy społecznej, wykaz robiony do... 

- Radny Pawlik – ile ton było razem 

- Kierownik GOPS - ...rodzin 

- Radny Pawlik – 100 kg. na 1 rodzinę, niektórzy sprzedawali te dary, czy nie ma tego 

zbyt dużo i dla właściwych osób. 

Podjęto dyskusję związaną z przedstawioną informacją o rozdysponowywaniu żywności 

oraz jego uzgadnianiu. Radny Wielgus stwierdził, że należy i trzeba dopłacić, ponieważ jest 

warto na podstawie przedstawionej informacji. 

- Kierownik GOPS – planujemy skierować mieszkańców po dary do Opoczna. 

 

- Kierownik GOPS – straż może podjąć się dystrybucji, rozmawiano z OSP, związek 

emerytów to firmuje. 

- Radny Worach - ......fundacja sama dystrybuuje. 

- Kierownik GOPS – jest to tylko lista z GOPS, w Drzewicy było to przez straż. 

- Radny Wielgus – będzie to kłopotliwe dla straży. 

Dalsza dyskusja związana z dystrybucją artykułów żywnościowych. 

- Radny Worach – czy dziecko musi spełniać warunki specjalne, dodatkowe. 

- Kierownik GOPS – musi być niepełnosprawne, z dodatku mieszkaniowego korzystała 1 

rodzina. 

- Radny Worach – dodatek to nasze środki. 

- Kierownik GOPS – tak 

- Radny Wielgus – dziwi, że tylko 1 osoba. 

- Kierownik GOPS – ze względu na przepisy zmniejszyła się ilość. 

 


